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Jaarverslag MR 2023-2024
De MR van 2023-2024 bestond uit:

- Oudergeleding: Brunold Klappe (voorzitter), Aline Meijerink en Laura Huis.
- Personeelsgeleding: Sanne Meester, Gerry Fidder en Anouk Kleefstra.

Overlegstructuur MR
Afgelopen jaar is de overlegstructuur van de MR gewijzigd. Voorheen was de overgang tussen de 
overlegvergadering en de daadwerkelijke MR-vergadering vrij minimaal. Bij een van de dagen 
van bijscholing kwam ook dit onderwerp ter sprake. Dit heeft ons dan ook doen besluiten om 
meer aan te sluiten bij de procedures zoals deze het meest gewenst zijn, zie ook 
Vergaderen als medezeggenschapsraad, hoe doe je dat?
Concreet betekent dit:

- De vergaderingen van de MR zijn overgegaan van 2 delen (overleg en MR) naar 3 delen 
(voorbespreking, MR en overleg). Bij het middelste deel, MR, sluit de directie aan. 

- We hebben afspraken gemaakt over termijnen, dit geldt voor:
- Indienen van stukken voor de vergadering
- Opvragen van informatie voor de vergadering
- Opstellen van agenda's en notulen

Vooralsnog merken we veel positieve gevolgen hiervan en zijn we dan ook erg enthousiast. 

GMR
In 2023-2024 heeft Aline plaatsgenomen in de oudergeleding van de GMR. De GMR is de 
gemeenschappelijke medezeggenschapsraad van Stichting Ante. De GMR vertegenwoordigt de 
personeelsleden, ouders en leerlingen van alle scholen binnen de organisatie en heeft een 
belangrijke taak om met het schoolbestuur mee te denken over het beleid voor de 
schoolorganisatie.
Afgelopen jaar stond vooral in het teken van het verkennen van een mogelijke bestuurlijke 
samenwerking tussen stichting Ante, stichting Codenz, sbo de Driemaster en in een later stadium 
zijn SKOZ en SIBZ, twee eenpitters uit Zeewolde aangesloten. 
Hiervoor werden meerdere gesprekken met de bestuurder en de Raad van Toezicht (RvT) 
gevoerd. Het gehele proces verloopt zorgvuldig en in verschillende fases. .

Bijscholing
In mei 2024 zijn Brunold en Aline aanwezig geweest bij de Medezeggenschapsdag, georganiseerd 
vanuit de Vereniging Openbaar Onderwijs (VOO). De dag begon met een openingswoord, 
gevolgd door een inleidende lezing van toetsexpert Karen Heij over toetsing en kansengelijkheid. 
Daarna hebben ze workshops gevolgd. Deze workshops gingen over thema’s zoals burgerschap 
en armoede tot aan de interactie tussen verschillende schoolraden.

Overstap portfolio
In het schooljaar 2023-2024 is de overstap van het rapport naar het portfolio bekend gemaakt. 
Voorafgaand aan deze overstap is de MR meegenomen in het proces waar de school in zat. De 
MR is meegenomen in de werking van het portfolio en hoe deze overstap naar ouders 
gecommuniceerd zou worden. Ook is de MR betrokken geweest bij de invulling van de 
ouderavond in april. 
Naar aanleiding van deze ouderavond kwamen er bij de MR veel positieve reacties binnen, maar 
ook zorgen dat deze overstap een verandering in de werkwijze op de Flevosprong betekende. Dit 
heeft de MR in de vergadering met de directie besproken waardoor dit in de verdere 
communicatie over de overstap naar het portfolio meegenomen kon worden.  

Traktatiebeleid
In het schooljaar 2022-2023 is besloten om het trakteren tijdens de verjaardagen af te schaffen. 
Hier volgt een korte terugblik naar het jaarverslag van vorig jaar: 
Uitgangspunt is geweest dat er gezond wordt getrakteerd op school. Dit lukt helaas niet altijd en 
ook werd er steeds vaker op kleine cadeautjes getrakteerd. Met name de ongezonde traktaties 
zoals chips en snoep moesten regelmatig door leerkrachten geweigerd worden met diverse 
gevolgen: teleurgestelde kinderen en traktaties die na schooltijd op het schoolplein werden 
uitgedeeld en opgegeten. 

Een aantal ouders reageerden teleurgesteld op dit bericht. Vandaar dat dit onderwerp ook 
meegenomen is tijdens de MR-vergaderingen in 2023-2024. Na de eerste periode van de 
verandering heeft de MR meerdere reacties van leerlingen, ouders en leerkrachten gevraagd en 
iedereen reageerde positief. De leerlingen in de onderbouw hebben nu een grabbelton en in de 
bovenbouw kunnen activiteiten gekozen worden uit de 'verjaardagenpot'. Ouders zien nog steeds 
enthousiaste en blije kinderen uit school komen als ze hun verjaardag hebben gevierd.

In deze nieuwsbrief leest u de jaarverslagen van 
de MR en de OR over het schooljaar 2023-2024. 
In de jaarverslagen leest u onder andere welke 
onderwerpen aan bod zijn gekomen in de MR. 
Daarnaast leest u over de verschillende 
activiteiten die de OR georganiseerd heeft. 

Jaarverslag OR 2023-2024
De OR van 2023-2024 bestond uit:

- Ouders: Zoë de Roo (voorzitter), Ronald Kleijer (penningmeester), Kirsten van der Weg, 
Tamara Kijk in de Vegte, Chloë Oortwijn, Maryse Vancrayelynghe, Nicolien Klerk, Angela 
Schaar, Lisanne te Velde, Liesbeth van de Ven

- Leerkrachten: Annemieke Beusink en Remke van der Veen

Sinterklaas 2023
De kinderen stonden ook dit jaar weer vol spanning buiten te wachten tot Sinterklaas op school 
aan komt. Hoe zou hij dit jaar naar school toe komen? Ineens klonk er dichtbij school een harde 
sirene, en wat denk je? Daar kwam Sinterklaas met zijn Pieten aan in een échte brandweerwagen! 
Hoe gaaf is dat?! Onder luid gejoel van de kinderen werden Sint en zijn Pieten feestelijk onthaalt. 
Sinterklaas is met zijn pieten alle klassen langs geweest waar hij per klas getrakteerd werd op 
leuke dansjes, liedjes en andere voorstellingen van de kinderen. Naast de nodige pepernoten had 
Sinterklaas voor de groepen 1 t/m 4 een cadeautje bij zich en voor de groepen 5 t/m 8 was er tijd 
om de mooie surprises uit te pakken en de gedichten te lezen. Het was een gezellige dag en 
iedereen is goed verwend.
Bedankt Sinterklaasje!

Kerst 2023
In je mooiste kleren naar het kerstdiner op school...lekker smullen met je klasgenootjes en 
meester of juf...kan je je iets leukers voorstellen? Nou zo was het kerstdiner op school! De 
kinderen kwamen met mooie, lekkere en vooral ook veel gezonde creaties de school binnen. De 
lampjes rond de ramen kwamen extra mooi uit omdat het donker was. Gelukkig was er goed 
geluisterd door de ouders en waren er niet zoveel hapjes over. Wat er wel over was, is goed 
terecht gekomen. Na het eten was er in ieder lokaal tijd voor een activiteit. Knutselen, karaoke, 
blikwerpen, een speurtocht… het kon allemaal. Moe maar voldaan gingen de kinderen weer naar 
huis. Bijna kerst...

Pasen 2024
Ook dit jaar mochten we met de paascommissie van de OR weer een heerlijke paasbrunch 
verzorgen. De school werd weer volledig in paassfeer versierd. Op woensdag, de dag van de 
succesvolle sponsorloop, werden alle boodschappen gedaan. Aan de kinderen met een allergie 
werd uiteraard gedacht. Op de donderdag 28 maart was het zover, de paasbrunch was een 
succes en de kinderen hebben heerlijk gegeten. De kleuters gingen die dag naar dierenpark 
Buiten, voor de groepen 3 en 4 werden eieren verstopt bij de bult en voor de bovenbouw werd 
een gave escaperoom georganiseerd. Het was weer een geslaagde paasviering!

Avondvierdaagse 2024
Dit jaar was er weer een 5 km en een 10 km. Dat betekende op 2 plaatsen op de route een pauze 
organiseren. Met hulp van leerkrachten, stagiaires, ouders/verzorgers en OR leden is dat prima 
gelukt. Dit jaar was ervoor gekozen om op de pauzelocatie alleen limonade, koffie, thee, water en 
op vrijdag een echt fruit ijsje uit te delen. Dit vanwege de vele versnaperingen die de leerlingen al 
van thuis mee krijgen en de oplopende kosten om gezonde snacks uit te delen.  Ook scheelde het 
in voorbereidingstijd voor de organisatie en begeleiding.  Al met al is dit een goede beslissing 
geweest.
Onder begeleiding van ouders/verzorgers en leerkrachten hebben zo’n 160 leerlingen de 
avondvierdaagse gelopen. 50 leerlingen de 5 km en 108 leerlingen de 10km. Voor velen was het 
de eerste keer een 10km en viel het niet altijd mee om het tempo bij te houden. 
We hebben prachtig weer gehad en een mooie intocht waarbij eenieder is beloond met een 
verdiende medaille.

Laatste schooldag 2024
Het schooljaar zit er bijna op...het was de laatste schooldag. De leerlingen van groep 8 en een 
aantal ouders hadden zich uitgedost als vossen. De groepjes kinderen zochten de vossen en hun 
bijbehorende letters. Onderweg was er nog een heerlijk ijsje voor iedereen. 
Ondertussen werden bij verschillende ouders thuis stapels pannenkoeken gebakken. Toen 
iedereen terug was en de pannenkoeken klaar stonden in de klas mochten de kinderen een 
dikverdiende pannenkoek opeten. 
Met gevulde buikjes was het tijd om afscheid te nemen van de groep 8-ers. Die mochten een voor 
een naar buiten glijden en door een haag van kinderen iedereen gedag zwaaien. 
Nog even de klas in voor een laatste knuffel of groet voor meester of juf en dan....eindelijk 
vakantie!!!

Nieuwe voorzitter
In het nieuwe schooljaar (2024-2025) heeft de OR een nieuwe voorzitter gekregen. Liesbeth van 
de Ven is de nieuwe voorzitter van de OR. 

https://www.sterkmedezeggenschap.nl/ondersteuning/vergaderadvies-voor-de-medezeggenschapsraad/

